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Folketingsmedlem Mona Juul (KF) har den 6. november 2020 stillet mig føl-

gende spørgsmål, som jeg hermed skal besvare. 

Spørgsmål nr. S 251: 

Mener ministeren, at den nye lagerskat på selskabers ejendomsavancer nød-

vendiggør ændringer i boligreguleringsloven og/eller lejeloven? 

Svar: 

Jeg kan oplyse, at det følger af den politiske aftale, at indførelse af lagerbeskat-

ning først skal ske i 2023. Der foreligger endnu ikke et lovforslag om lagerbe-

skatning, men det er ikke hensigten, at der i denne forbindelse skal ske æn-

dringer af boligreguleringsloven eller lejeloven. 

Med venlig hilsen 

Kaare Dybvad Bek 
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